
Til Økonomiudvalget. 

 

Jeg kan ikke forstå hvordan der kan bruges nogle af skatteydernes penge på at redde renten så den 

ikke stiger for meget. Jeg syntes det er urimeligt for os som har betalt høje renter med et fast rente 

lån, at der nu indskydes penge så man redder dem med fleks rente lån. De har selv valgt at tage 

denne chance og når det så ikke lige går så bliver de reddet af jer. 

 

Jeg vil gerne vide hvad i har planer om at gøre så i ikke får alle med fast rente lån på nakken? 

For der er ingen tvivl om at der er mange i Danmark som nu er meget sure over dette tiltag.  

 

Hvor mange penge skal jeg så have når jeg nu har betalt meget højere renter end dem med fleks 

rente lån. 

 

Mvh  

Fredrik Meldgaard Schrøder  

Rødtjørnvej 15 

8471 Sabro. 

86249464 

 


